
Trycket 13 februari 2023

Medlemstidning för IF Metall vid Volvo Lastvagnar i Umeå

Normalt väljs hälften av ordinarie 
ledamöter med två års mandattid.  
Det gör att det alltid finns en konti-
nuitet i det fackliga arbetet. Ersättare 
har en mandattid på ett år och väljs 
om vid varje årsmöte.

Valberedningen har lämnat sitt 
förslag till vilka som ska sitta i klubb-
styrelsen, det gäller både ordinarie 
ledamöter och ersättare.  

Ny ordförande
I samband med årsmötet kommer 
nuvarande klubbordförande Gunnar 
Pettersson att övergå till ordinarie 
ledamot och Tommy Näslund föres-
lås till ordförande.

Klubbens  
nomineringsmöte 

Tisdagen den 14  februari genomför IF Metallklubben sitt nomi-
neringsmöte. Alla metallmedlemmar har då möjlighet att föreslå 
nya namn till klubbstyrelsen och andra uppdrag i klubben.

Valberedningens förslag. 

Ordförande    2 år
Tommy Näslund (nyval)

Kassör   1 år
Dan Nilsson  (nyval)

Ordinarie ledamöter    2 år      
Carola Andersson  (omval)
Åsa Dahlsten    (omval)
Carina Eriksson  (omval) 
Anders Stenberg (omval)

Ordinarie ledamöter    1 år      
Margareta Johansson  (nyval)
Gunnar Pettersson (nyval)

Tid och plats för mötet 
Dag:      Tisdag 14 februari
Tid:        klockan 14.00 -15.00 
Plats:  
Stora Föreläsningssalen  UA 
  
För att närvara på mötet måste 
Du begära och få ledigt. Deltar 
Du i mötet utanför arbetstid gäller 
betald övertid enligt Utveckling-
savtalet.

Delta digitalt
Om du vill delta digitalt via nätet 
kan du använda nedanstående 
QR-kod för att ansluta till mötet.

Valberedningens förslag 
Ersättare   1 år                
Marie Landström    (omval)         
Richard Berglund  (omval)
Joacim Eliasson  (omval)
Fuad Musa   (nyval)

Huvudskyddsombud  3 år               
Roger Nyström    (omval)      

Övrigt                
Nominering sker även bl a till Un-
gdomskommittén (där finns två 
vaakanser) och revisorer.
 
Andra namnförslag?
De som har andra förslag än val-
beredningen ska själv föra fram det 
till valberedningen eller delta på 
Metallklubbens nomineringsmöte.t

Kontakta valberedningen
Har du ingen möjlighet att dellta 
på mötet, men vill nominera någon 
till uppdrag så kontakta valbered-
ningens sammankallande Mikael 
Eriksson 072 862 74 68 eller Mats 
Eriksson 072 862 79 25.
   

Välkommen!



Liten 
förhandlingsrapport
Från klubbstyreslen kommer här en förhandlingsrapport om 
de senaste frågorna som varit uppe till förhandling. 

Övertiden
Så har metallarna kört den fjärde 
övertidshelgen. Många av med-
lemmarna känner sig tröttkörda.  
Eftersom det inte finns någon 
längre överblick har klubben be-
gärt en överläggning för att på 
längre sikt titta på förutsättning-
arna för att klara de program 
som ligger framför oss under 
våren. Det gäller bland annat

• Plan för igenkörning, där 
det finns behov att alla får 
en överblick av hur omfat-
tande övertiden kommer att 
bli framöver.

• Ökade volymer?, där det 
finns en fråga om det är så 
att vi dessutom ska hantera 
ytterligare volymer.

• Arbete natt mot söndag, 
där medlemmarna och klub-
ben anser att det inte är rim-
ligt att fortsätta beordra över-
tid på natt mot söndag. Den 
tiden borde vara fredad från 
övertid.

• Riskbedömning, vi begär uti-
från arbetsmiljö att parterna 
tillsammans ska göra en risk-
bedömning av effekterna av 
den omfattande övertiden.

• Tillräcklig drifttid, där par-
terna bör gå igenom den 
tekniska tillgängligheten och 
göra en analys om det finns 
behov av utökad skiftgång 
till eller förändrad cykeltid 
så att vi över tid kan klara 
de veckovolymer som vi ska 
köra i fabriken.

• Underhållsinsatser, där vi 
idag ser att underhåll inte 

får den tid de behöver för att 
säkerställa att vi har en an-
läggning som klarar produk-
tionsvolymen. Eftersläpet på 
underhållsarbete fortsätter 
att öka.

• Övertid med respekt, där de 
som har skäl att inte arbeta 
över också ska ges möjlighet 
till familjeliv och rekreation.

Företaget ska återkomma om 
en partsgemensamt möte.

Bonus Volvo => Konsultia
Under fjolåret så var det cirka 
150 visstidsanställda Volvoar-
betare där företaget valde att 
avsluta anställningen den 15 
maj.   De blev i stället erbjudna 
att söka arbete hos Konsul-
tia. Effekten av detta är att be-
manningsavtalet ger dem rätt till 
ersättning för det utfall som vår 
bonus får. För att man som Vol-
voanställd ska få bonus krävs 
att man är anställd den sista de-
cember. 

Kravet från Metallklubben är att 
de som har bidragit till Volvos 
goda resultat ska få ersättning 
för den insats de gjort hela året, 
även som Volvoanställd.  Det är 
inte rimligt att de inte ska få bo-
nusutfall för tiden 1 januari till 15 
maj.

Företaget ska återkomma i 
frågan.

Kameraövervakning
Lagstiftningen kräver att företa-
get ska genomföra en förhand-

ling innan man sätter upp och 
installerar övervakningskame-
ror. Det har inte skett med den 
kamera som företaget redan har 
satt upp i receptionen. 

Det har även framkommit att 
företaget redan beställt kamera 
för att sätta upp inne i det nya 
gymmet. Även den frågan ska 
först förhandlas. Här finns givet-
vis frågan om syftet men även 
om den personliga integriteten.

Företaget ska återkomma i 
frågan.

Mensskydd
För ett och halvt år sedan be-
gärde klubben i förhandling att 
företaget skulle erbjuda alla an-
ställda tillgång till mensskydd. 
Efter en viss tid var signalen att 
de skulle installeras under fjärde 
kvartalet 2022. Efter en ovanligt 
lång process så är automater på 
väg att sättas upp.

Redovisning Glint
Glint är den utvärdering/enkät 
som företaget genomför bland 
samtliga anställda. Vi har begärt 
att få en redovisning av utfallet 
på vår fabrik. Tjänstemanna-
facken har redan fått en sådan 
redovisning.

Företaget ska återkomma i 
frågan.


